

To: Bahrain Bourse Company B.S.C. (c)

### Board of Directors Nomination Announcement

Aluminium Bahrain B.S.C. ("Alba") would like to announce the opening of the election for candidacy to three (3) seats on its Board of Director for the upcoming three (3) year term (2026 - 2029). The election process will be carried out during Alba's upcoming Annual General Meeting scheduled to be held on 12 March 2026.

#### 1. Nomination Conditions and Eligibility:

The conditions for nomination on Alba's Board of Directors are as follows:

- a) the candidate must be fully qualified to act;
- b) the candidate must not have been previously convicted in a crime involving negligent or fraudulent bankruptcy nor any crime affecting his/her honor or integrity nor involved in a breach of trust or in a crime on account of his/her breach of the provisions of the Commercial Companies Law (Decree No. 21 of 2001 as amended from time to time), unless the candidate has been otherwise reinstated;
- c) the candidate shall not be prohibited from assuming the membership of a joint stock company in accordance with the provisions of the Commercial Companies Law (Decree No. 21 of 2001 as amended from time to time) or any other law enforced in the Kingdom of Bahrain;
- d) with respect to the board's chairman or the deputy chairman positions, the candidate must not hold any of the aforementioned positions simultaneously with the position of the most senior executive in Alba;
- e) the candidate shall satisfy any other conditions specified in a regulation applicable to the executive, non-executive, and independent directors of companies that are not licensees of the Central Bank of Bahrain as specified in a regulation issued by the competent minister; and
- f) any other condition, which may be specified in Alba's Memorandum and/or Articles of Association.

#### 2. Required Documents and Information:

The Candidate shall submit the following information and documents:

- a) a detailed curriculum vitae, including the candidate's academic and professional qualifications, and any positions currently held;
- b) any act that the candidate performs directly or indirectly, that amounts to competition or conflict with Alba;
- c) names of companies and entities in which the candidate works for or is a member of their boards of directors;
- d) any position the candidate occupies that requires more than a small part of his/her time;
- e) a duly completed and signed declaration form as set out under Appendix 1 of this announcement; and



Aluminium  
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C.  
C.R. No. 999



f) any additional documentation, information or declarations as may be required by Alba, the Bahrain Bourse listing requirements, and/or any other information specified in the Implementing Regulation of the Commercial Companies Law (Decree No. 21 of 2001 as amended from time to time) and the CBB Rulebook.

Those interested to nominate themselves or a representative for board membership of Alba's upcoming term (2026 – 2029) are invited to furnish Alba with all the required documents mentioned in this announcement, either by (i) hand, or (ii) via renowned international courier service to be delivered to Alba's address (Building 150, Road 94, Block 951, Askar, P.O. Box: 570), or (iii) by email addressed to [csalba@alba.com.bh](mailto:csalba@alba.com.bh). Such documents need to be provided to Alba no later than **1 February 2026**.

The Candidates' names and relevant information will be disclosed on the Bahrain Bourse's and Alba's website simultaneously with the publication of the general meeting agenda.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact Alba's Board Secretarial Team via email on [csalba@alba.com.bh](mailto:csalba@alba.com.bh) or by telephone:

**Board Secretary**

Sohaila Abdulrahman 17837111

**Board Secretarial Team**

Dalal Bastaki 17835121  
Natasha Thakur 17835124

Yours sincerely,

**Khalid Al Rumaihi**  
**Chairman**  
**Aluminium Bahrain B.S.C.**  
18 January 2026

إلى شركة بورصة البحرين ش.م.ب. (م)

## إعلان بشأن الترشح لعضوية مجلس الإدارة

تعلن شركة ألمنيوم البحرين ش.م.ب. ("البا") عن فتح باب الترشح لعدد ثلاث (3) من مقاعد مجلس إدارتها للدورة القادمة ومدتها ثلاث (3) سنوات 2026-2029. وسيتم إجراء عملية الانتخاب خلال اجتماع الجمعية العامة السنوي القادم لشركة البا الذي سيعقد في 12 مارس 2026.

## 1. شروط وإجراءات الترشح والأهلية:

تتمثل شروط الترشح لعضوية مجلس إدارة البا فيما يلي:

- (أ) أن يكون متعملاً بأهلية التصرف؛
- (ب) ألا يكون قد سبق الحكم عليه في جريمة تفالس بالتحقير أو بالتدليس أو جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة أو في جريمة بسبب مخالفته لأحكام قانون الشركات التجارية (المرسوم رقم 21 لسنة 2001 كما تم تعديله من وقت لآخر)، ما لم يكن قد رد إليه اعتباره؛
- (ت) ألا يكون محظوراً عليه تولي عضوية مجلس إدارة شركة مساهمه وفقاً لأحكام أي قانون الشركات التجارية (المرسوم رقم 21 لسنة 2001 كما تم تعديله من وقت لآخر) معمول به في المملكة؛
- (ث) بالنسبة لرئيس مجلس الإدارة أو نائبه، ألا يجمع بين هذا المنصب مع منصب أكبر مسؤول تنفيذي في شركة البا؛
- (ج) يجب على المرشح استيفاء أي شروط أخرى منصوص عليها في اللوائح المعمول بها بشأن أعضاء مجالس الإدارة التنفيذيين وغير التنفيذيين والمستقلين في الشركات غير الخاضعة لترخيص مصرف البحرين المركزي، وذلك وفقاً للائحة الصادرة عن الوزير المختص؛ و
- (ح) أي شروط أخرى ينص عليها عقد تأسيس شركة البا أو نظامها الأساسي.

## 2. المستندات والمعلومات المطلوبة:

يجب على المرشح تقديم المعلومات والمستندات التالية:

- (أ) سيرة ذاتية مفصلة، تتضمن المؤهلات الأكademية والمهنية للمرشح، وأي مناصب يشغلها حالياً؛
- (ب) أي عمل يقوم به المرشح، بشكل مباشر أو غير مباشر، يُعد منافسة أو تعارضًا مع شركة البا؛
- (ت) أسماء الشركات والجهات التي يزاول العمل فيها أو يشغل عضوية مجالس إدارتها؛
- (ث) نموذج إقرار مكتمل وموقع حسب الأصول، كما هو موضح في الملحق ١ من هذا الإعلان؛ و
- (ج) أي مستندات أو معلومات أو إقرارات إضافية قد تطلبها شركة البا، متعلقات الإدراج في بورصة البحرين، وأي معلومات أخرى منصوص عليها في اللائحة التنفيذية لقانون الشركات التجارية (المرسوم رقم 21 لسنة 2001 كما تم تعديله من وقت لآخر) ودليل قواعد مصرف البحرين المركزي.

ندعو الراغبين في ترشيح أنفسهم أو ممثلين لهم لعضوية مجلس إدارة شركة البا للفترة القادمة (2026-2029) إلى تزويد الشركة بجميع المستندات المطلوبة المذكورة في هذا الإعلان، إما (أ) يدوياً، أو (ب) عبر خدمة بريد سريع دولية معتمدة تُسلم إلى عنوان شركة البا (المبني 150، الطريق 94، المربع 951، عسكر، ص.ب. 570)، أو (ت) عبر البريد الإلكتروني إلى [csalba@alba.com.bh](mailto:csalba@alba.com.bh). يجب تقديم هذه المستندات إلى شركة البا في موعد أقصاه 1 فبراير 2026.

سيتم نشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وعلى موقع الشركة، وذلك بالتزامن مع تاريخ نشر الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العامة.

في حال احتجت إلى أي معلومات إضافية، يرجى عدم التردد في التواصل مع فريق أمانة سر مجلس إدارة البا على عبر البريد الإلكتروني [csalba@alba.com.bh](mailto:csalba@alba.com.bh) أو عبر الهاتف:

أمين سر مجلس الإدارة  
17837111  
سهيلة عبدالرحمن

فريق أمانة سر مجلس الإدارة  
17835121  
دلال بستكي  
17835124  
ناتاشا ثاكور

و تفضيلو بقبول خالص الاحترام و التقدير،

خالد الرميحي  
رئيس مجلس الإدارة  
شركة ألمنيوم البحرين ش.م.ب.  
2026 يناير 18



Aluminium  
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C.  
C.R. No. 999



المنيوم البحرين ش.م.ب.  
سجل تجاري رقم ٩٩٩

## Appendix 1 – Declaration Form

### Conflicts of Interest and Independence Declaration Form

<b>Candidate Name:</b>	
<b>CPR/Passport No.:</b>	
<b>Contact Details:</b>	
Mobile No.:	
Email Address:	
<b>Address:</b>	

This Conflict of Interest and Independence Declaration Form (the “Form”) is to be completed by all candidates nominating themselves for election to the Board of Directors of Aluminium Bahrain B.S.C. (“Alba”). The purpose of this declaration is to ensure full transparency and to confirm that each candidate has disclosed any actual, potential, or perceived conflicts of interest, as well as any relationships or circumstances that may affect their independence.

The information provided shall assist Alba in assessing the candidate’s eligibility in accordance with applicable laws, regulations, and the corporate governance requirements (as published under Volume 6 (Capital Markets: High-Level Controls (Corporate Governance)) of the Central Bank of Bahrain Rulebook as amended from time to time).

#### 1. Personal and Related Interests with Alba

Please disclose any entity in which you and/or family member(s) (i.e. spouse, children (including adopted or step-children), parents, grandparents, siblings, and the parents, siblings, and children of the spouse) hold a personal, financial or professional interest which may be relevant to Alba’s business, including:

- Ownership or investment ( $\geq 10\%$ )
- Directorship, advisory or employment role
- Supplier/customer/competitor relationships
- Contracts or transactions with Alba or its subsidiaries during the past twelve (12) months

Date/Period	Entity	Nature of Interest	Relationship	Approx. Value	Comments



Aluminium  
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C.  
C.R. No. 999

المنيوم  
لعالم

المنيوم البحرين ش.م.ب  
٩٩٩ سجل تجاري رقم

## 2. Other Directorships and/or Appointments

Do you currently hold any directorships (including non-executive or public positions) or act as a board secretary for any entity other than Alba? If yes, please complete the table below.

**Note: No director may serve on more than three (3) public joint-stock companies in the Kingdom of Bahrain.**

Name of Entity	Position	Date Appointed	Nature of Business	Potential Conflict (if any)	Position Still Held? Y/N

## 3. Fit and Proper Declaration

**Candidates must be individuals of integrity, competence, reputation, and financial soundness.**

Have you, within the last ten (10) years:

3.1. Been the recipient of a court judgement against you about a debt or made any compromise arrangement with your creditors?	Yes	No
3.2. Been declared bankrupt or been the subject of a bankruptcy court order or has a bankruptcy petition ever been served on you?	Yes	No
3.3. Signed a trust deed for a creditor, made an assignment for the benefit of creditors, or made any arrangements for the payments of a composition of creditors?	Yes	No

### Convictions or Civil Liabilities<sup>1</sup>

Have you:

3.4. At any time pleaded guilty or been found guilty of an offence in any country?	Yes	No
3.5. Within the last ten (10) years been the subject of any civil action which resulted in a finding against you by a court, or a settlement being agreed, in respect of any matter relating to your professional or business activities?	Yes	No
3.6. Ever been disqualified by a court from being a director, or from acting in the management or conduct of the affairs of any company?	Yes	No

If you have answered 'Yes' to any question above, please provide details below:

<sup>1</sup> Note: Minor road offences that did not lead to a disqualification or prison sentence may be excluded.



Aluminium  
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C.  
C.R. No. 999

المنيوم  
لعالم

المنيوم البحرين ش.م.ب  
سجل تجاري رقم ٩٩٩

### Personal Integrity, Honesty and Good Reputation

Have you:

3.7. Been refused the right or been restricted in the right to carry on any trade, business or profession by any authority or licensing body?	Yes	No
3.8. Been the subject of an investigation into allegations of misconduct or malpractice?	Yes	No
3.9. Been the subject of disciplinary procedures by a professional body resulting in a finding against you?	Yes	No
3.10. Been reprimanded, excluded, disciplined or publicly criticised by any professional body to which you belong or have belonged?	Yes	No
3.11. Been refused entry to or excluded from membership of any profession or vocation?	Yes	No
3.12. Been dismissed from any office (other than as auditor) or employment or requested to resign from any office, employment or partnership?	Yes	No
3.13. Been reprimanded, warned about future conduct, disciplined or publicly criticised by any regulatory body, or any officially appointed enquiry concerned with the regulation of a financial, professional or other business activity?	Yes	No
3.14. Been the subject of a court order at the instigation of any regulatory body, or any officially appointed enquiry concerned with the regulation of a financial, professional or other business activity?	Yes	No
3.15. Are you currently undergoing investigation or disciplinary procedures as described in the questions above?	Yes	No

If you have answered 'Yes' to any question above, please provide details below or on a separate sheet.

**Final Declaration (Fit & Proper)**

In accordance with applicable laws, I confirm that I satisfy the standards of integrity, competence, reputation, and financial soundness required to serve as a director of Alba.

Yes     No (If No, please explain below.)

**4. Candidate Independence Declaration**

I acknowledge my obligation to declare whether I satisfy the criteria required to be considered an independent director of Alba.

4.1. Please confirm whether you meet the following criteria for independence. Tick “Yes” or “No” for each item and provide comments where necessary.

Independence Criterion:	Yes/No	Comments
a) I have <b>not been employed</b> by Alba, its parent, subsidiary, or associate companies within the past two (2) years.		
b) I have <b>not served as a director</b> of any parent, subsidiary, or associate company of Alba within the past two (2) years.		
c) I have <b>not been employed by or materially linked to</b> any major supplier, auditor, or community association that received substantial funding from Alba.		
d) Neither I nor my immediate family have <b>made to or received from Alba payments exceeding BHD 31,000</b> , excluding director remuneration.		
e) Neither I nor my immediate family <b>own 10 % or more</b> of any entity that has made to or received from Alba payments exceeding BHD 31,000.		
f) Neither I nor my immediate family <b>serve as partner, manager, director, or officer</b> of any entity that has made to or received from Alba payments exceeding BHD 31,000.		
g) Neither I nor my immediate family have any <b>significant contractual or business relationship</b> with Alba that		



Aluminium  
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C.  
C.R. No. 999



المنيوم  
لعالم

المنيوم البحري ش.م.ب.  
رقم تجاري ٩٩٩

could materially interfere with my independence of judgment.			
h) I do not own 5 % or more of any class of Alba's shares, directly or indirectly.			
i) I have not served more than two (2) terms or six (6) years on the Alba Board.			
j) I am not an associate of another Alba Director or a member of Alba's senior management.			
k) I am not a first-degree relative of any key executive management personnel of Alba, its parent, subsidiary, or associate companies.			
l) I have not acted as auditor or professional advisor to Alba or its subsidiaries within the past two (2) years.			
<b>Final Confirmation (Independence)</b>			
I confirm that, based on the foregoing criteria, I satisfy the requirements for independence set out in this Form.			
I am not aware of any circumstances that could reasonably be perceived to compromise my independent judgment.			
<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No			

#### CANDIDATE DECLARATION

I hereby declare that the information provided in this Form is true, complete, and accurate to the best of my knowledge and belief.

Should any of the information provided above cease to be true or complete, I undertake to promptly notify Alba's Corporate Secretarial Team via e-mail on [csalba@alba.com.bh](mailto:csalba@alba.com.bh) to submit updated information as soon as practicable.

**Candidate Name:**

**Date:**

## الملحق 1 - نموذج الإقرار

## إستمارة إقرار تعارض المصالح والاستقلالية

الأسم الكامل للمترشح:	
رقم البطاقة الشخصية (CPR) / جواز السفر:	
بيانات التواصل: رقم الهاتف: البريد الإلكتروني: العنوان:	

يُطلب من جميع المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة ألمنيوم البحرين ش.م.ب. ("البا") تعيينة هذه الإستمارة لقرار تعارض المصالح والاستقلالية ("الإستمارة"). يهدف هذا الإقرار إلى ضمان الشفافية الكاملة والتأكد من إفصاح كل مرشح عن أي تعارض مصالح فعلي أو محتمل أو مُتصور، بالإضافة إلى أي علاقات أو ظروف قد تؤثر على استقلاليته.

ستُستخدم المعلومات المقدمة لمساعدة البا في تقييم مدى أهلية المرشح وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها، ومتطلبات حوكمة الشركات، كما هو وارد في المجلد السادس (أسواق رأس المال: الرقابة عالية المستوى (حوكمة الشركات)) من دليل قواعد مصرف البحرين المركزي، بصيغته المعدلة من حين لآخر).

## 1. المصالح الشخصية والمصالح ذات الصلة بشركة البا

يرجى الإفصاح عن أي كيان تمتلك أنت وأحد أفراد عائلتك (أي الزوج/الزوجة، والأبناء (بما في ذلك الأبناء بالتبني أو أبناء الزوج/الزوجة)، والوالدين، والأجداد، والأشقاء، والوالدي الزوج/الزوجة، وأشقائهم، وأبنائهم) فيه مصلحة شخصية أو مالية أو مهنية قد تكون ذات صلة بأعمال شركة البا، بما في ذلك:

- الملكية أو الاستثمار (١٠٪ أو أكثر)
- منصب في مجلس الإدارة، أو منصب استشاري، أو وظيفة
- علاقات مع الموردين/العملاء/المنافسين
- العقود أو المعاملات مع شركة البا أو شركاتها التابعة خلال الاثني عشر (١٢) شهراً الماضية

التعليقات	القيمة التقريرية	العلاقة	طبيعة المصلحة	الكيان	التاريخ/المدة

## 2. مناصب إدارية و/أو تعينات أخرى

هل تشغّل حالياً أي مناصب إدارية (بما في ذلك المناصب غير التنفيذية أو العامة) أو تعمل كأمين سر مجلس إدارة لأي كيان آخر غير شركة البال؟ إذا كانت الإجابة بنعم، يُرجى تعبئة الجدول أدناه.

ملاحظة: لا يجوز لأي عضو مجلس إدارة أن يشغل عضوية أكثر من ثلاثة (٣) شركات مساهمة عامة في مملكة البحرين.

المنصب	تاريخ التعيين	طبيعة العمل	تعارض المصالح المحتمل (إن وجد)	هل ما زلت تشغّل المنصب؟ نعم/لا	اسم الكيان

### 3. إقرار الأهلية و الملاءمة

يجب أن يتمتع المرشحون بالنزاهة والكفاءة والسمعة الطيبة والملاعة المالية.

هل سبق لك، خلال السنوات العشر (١٠) الماضية، القيام بما يلي:

3.1	هل سبق أن صدر حكم قضائي ضدك بشأن دين، أو قمت بأي تسوية أو اتفاق مع دائننك؟	نعم	لا
3.2	هل سبق أن تم إعلان إفلاسك أو صدرت بحقك أي أوامر قضائية بالإفلاس أو تم تقديم طلب إفلاس ضدك؟	نعم	لا
3.3	هل سبق أن وقعت على سند ائتمان لصالح دائن، أو أجريت تنازلًا لصالح الدائنين، أو أبرمت أي ترتيبات لسداد جزء من ديونك للدائنين؟	نعم	لا

## الإدانات أو المسؤوليات المدنية<sup>1</sup>

هل سبق لك أن:

لا	نعم	في أي وقت اعتبرك مذنبًا في ارتكاب جريمة في أي دولة؟	3.4
لا	نعم	خلال السنوات العشر (١٠) الماضية، كنت طرفاً في أي دعوى مدنية أدت إلى حكم ضدك من قبل محكمة أو إلى اتفاق تسوية بشأن أي مسألة تتعلق بنشاطك المهني أو التجاري؟	3.5
لا	نعم	تم منعك بموجب حكم قضائي من شغل منصب عضو مجلس إدارة، أو من ممارسة الإدارة أو إدارة شؤون أي شركة؟	3.6

<sup>1</sup> ملاحظة: يمكن استثناء المخالفات المرورية البسيطة التي لم تؤدّ إلى سحب رخصة القيادة أو صدور حكم بالسجن.

## النزاهة الشخصية، الصدق والسمعة الحسنة

هل سبق لك أن:

نعم	لا	3.7. تم رفض حركك أو تم تقييد حركك في ممارسة أي تجارة أو عمل أو مهنة من قبل أي جهة أو هيئة ترخيص؟
نعم	لا	3.8. كنت موضوع تحقيق يتعلق بادعاءات سوء السلوك أو الممارسة الخاطئة؟
نعم	لا	3.9. خضعت لإجراءات تأديبية من قبل هيئة مهنية نتج عنها حكم أو قرار ضدك؟
نعم	لا	3.10. تعرضت للتوبیخ أو الاستبعاد أو الإجراءات الأدبية أو الانتقاد العلني من قبل أي هيئة مهنية تنتهي إليها أو كنت تنتهي إليها؟
نعم	لا	3.11. تم رفض قبولك أو استبعادك من عضوية أي مهنة أو وظيفة؟
نعم	لا	3.12. تم فصلك من أي منصب (باستثناء منصب المدقق) أو وظيفة أو طلب منك الاستقالة من أي منصب أو وظيفة أو شراكة؟
نعم	لا	3.13. تم توبیخك أو تحذيرك بشأن سلوكك المستقبلي أو تأديبك أو انتقادك علناً من قبل أي جهة تنظيمية أو أي لجنة تحقيق رسمية معنية بتنظيم نشاط مالي أو مهني أو تجاري آخر؟
نعم	لا	3.14. كنت موضوع أمر قضائي بناءً على طلب أي جهة تنظيمية أو أي لجنة تحقيق رسمية معنية بتنظيم نشاط مالي أو مهني أو تجاري آخر؟
نعم	لا	3.15. هل تخضع حالياً لتحقيق أو إجراءات تأديبية كما هو موضح في الأسئلة أعلاه؟ إذا أجبت بـ"نعم" على أي من الأسئلة أعلاه، يرجى تقديم التفاصيل أدناه أو في ورقة منفصلة.

## الإقرار النهائي (الأهلية والملاعنة)

وفقاً للقوانين المعمول بها، أؤكد أنني أستوفي معايير النزاهة والكفاءة والسمعة الحسنة والملاعة المالية المطلوبة لشغل منصب عضو مجلس إدارة في شركة البا.

نعم  لا (إذا كانت الإجابة "لا"، يرجى التوضيح أدناه.)

## 4. إقرار استقلالية المرشح

أقر بالتزامن بالإفصاح عما إذا كنت أستوفي المعايير المطلوبة لأعتبر عضواً مستقلاً في مجلس إدارة شركة البا.

4.1 يرجى تأكيد إذا كنت تستوفي المعايير التالية للاستقلالية. ضع علامة "نعم" أو "لا" أمام كل بند، وتقديم أي تعليقات عند الحاجة.

معايير الاستقلالية:	نعم/لا	التعليقات
أ) لم أعمل لدى شركة البا أو أي من شرکاتها الأم أو الشركات التابعة أو الشركات المرتبطة بها خلال السنين (٢) الماضيتين.		
ب) لم أشغل منصب عضو مجلس الإدارة في أي من الشركات الأم أو الشركات التابعة أو الشركات المرتبطة بشركة البا خلال السنين (٢) الماضيتين.		
ت) لم أعمل لدى أو أكن مرتبطاً بشكل جوهري بأي مورد رئيسي أو مدقق حسابات أو جمعية مجتمعية تلقى تمويلاً كبيراً من شركة البا.		
ث) لم أقم أنا ولا أي فرد من أسرتي المباشرة بدفع أو تلقي أي مبالغ من شركة البا تتجاوز 31,000 دينار بحريني، باستثناء التعويضات المخصصة لأعضاء مجلس الإدارة.		
ج) لا أملك أنا ولا أي فرد من أسرتي المباشرة نسبة 10% أو أكثر في أي كيان قام بدفع أو تلقي مبالغ من شركة البا تتجاوز 31,000 دينار بحريني.		
ح) لا أنا ولا أفراد أسرتي المباشرين نعمل كشريك أو مدير أو عضو مجلس إدارة أو مسؤول في أي كيان قام بدفع أو تلقي مدفوعات من شركة البا تتجاوز 31000 دينار بحريني.		
خ) ليس لدي أنا أو لدى أي من أفراد أسرتي المباشرين أي علاقة تعاقدية أو تجارية كبيرة مع البا من شأنها التأثير بشكل جوهري على استقلالية قراري.		
د) لا أملك نسبة 5% أو أكثر من أي فئة من أسهم شركة البا، بشكل مباشر أو غير مباشر.		
ذ) لم أشغل عضوية مجلس إدارة شركة البا لأكثر من دورتين (٢) أو ست (٦) سنوات.		
ر) لست شريكاً أو تابعاً لأي عضو من أعضاء مجلس إدارة البا، ولا أنتمي إلى الإدارة التنفيذية العليا في الشركة.		
ز) لست قريباً من الدرجة الأولى لأي من أعضاء الإدارة التنفيذية الرئيسيين في البا أو في شركتها الأم أو الشركات التابعة أو الشركات المرتبطة بها.		
س) لم أعمل كمراجع حسابات أو كمستشار مهني لشركة البا أو لشركاتها التابعة خلال العامين (٢) الماضيين.		



Aluminium  
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C.  
C.R. No. 999

البا

المنيوم  
لعالم

المنيوم البحرين ش.م.ب  
سجل تجاري رقم ٩٩٩

**التأكيد النهائي (الاستقلالية)**

أؤكد بموجب ما سبق أنه، بناءً على المعايير المذكورة أعلاه، فإني أستوفي المتطلبات الالزمة للاستقلالية كما هو محدد في هذه الاستماراة.  
ولست على علم بأي ظروف يمكن أن يُنظر إليها بشكل معقول على أنها قد تؤثر على استقلالية قراري أو حكمتي.

نعم  لا

**اقرار المرشح**

أقر بموجب هذا أن المعلومات المقدمة في هذه الاستماراة صحيحة و كاملة و دقيقة حسب أفضل علمي و معتقدني.  
وفي حال أصبحت أي من المعلومات المقدمة أعلاه غير صحيحة أو غير مكتملة، أتعهد بإخطار فريق الأمانة العامة لشركة البا عبر البريد الإلكتروني  
لت تقديم المعلومات المحدثة في أقرب وقت ممكن. [csalba@alba.com.bh](mailto:csalba@alba.com.bh)

اسم المرشح:  
التاريخ:



Aluminium  
for the world

Aluminium Bahrain B.S.C.  
C.R. No. 999

البا

المنيوم  
لعالم

المنيوم البحرين ش.م.ب.  
سجل تجاري رقم ٩٩٩

Name	Sohaila Abdul Rahman	الإسم
Title	Chief Legal and Governance Officer	المسمن الوظيفي
Company Seal	Signature التوقيع	